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Magnus Eklund 
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Alexander Eklund 
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1. Mötets öppnande. 

 
2. Magnus Eklund utses till  justerare  

 
3. Godkännande av dagordning. 

 
4. Senaste mötesprotokoll  



Utestående punkter från senaste protokollet diskuterades. Det finns vissa utestående punkter t. ex genomgång av belastningsregister för 
samtliga ledare och styrelseleadmöter. Alex ser över vilka som kvarstår. 
 
 

5. Rapporter från föreningen 
 

 
a. Ekonomi 

Intäktssidan ser bra ut. Vi har fått in mer på medlemsavgifter än budget. Pågående ansökningar för LOK stöd och bidrag från kommunen. I övrigt 
ligger ekonomin i fas då USM dessutom har bidragit till bra kioskintäkter. Schysst match bidrag (som ska rapporteras vidare) är outnyttjat än så länge. 
Det råder potentiella frågetecken för sponsorintäkter och föreningsförsäljning. Kostnadssidan ligger i fas (t om under budget). 
 

b. Kiosk 
Fungerar bättre och förrådet är påfyllt 
 

c. Sponsring 
Conny har inlett dialog med medlemmar om en sponsorgrupp. Första mötet är ej planerat än. 
 

d. Domare 
Helena lyfte tjänsten Cleverservice som kan nyttjas för koordinering av domare. Oklar prisbild och eventuellt är fördelarna små för oss som förening 
men det bestämdes att ta reda på kostnaden för tjänsten och därefter ta ett beslut. 

 
e. Cuper/sammandrag/USM 

Organisering av USM gick bra även om resultatet på planen hade mer att önska. 
 

f. Inköp 
Styrelsen tar beslut att fortsätta samarbetet med Stadium. 
 

g. Rapport från lagen 
Styrelsens lagansvariga för kommande år enligt nedan. Samtliga lagrep tar in belastningsregister. 

- Bollek 21/22 – Helena Wilsson. Gruppen växer hela tiden och det kommer nya och provtränar fortfarande. Är ungefär 15-20 barn på plats per 
tärning (28 barn med i laget). 



 
- P (F?) 18/19 – Alexander – Två av tränarna ska sluta så finns behov av nya tränare 
- P 16-17 – Johan Stensson – Går bra. Blir av med träningstid pga sammandrag (9-10.30) – ingen information ges av kommunen (stämma av 

med Melker) samt stämma av med innebandy. 
- F 16-17 – Helena Wilsson - Är i stort behov av juniorvästar. Har varit på sammandrag med 3 lag i Norrköping i januari. Gruppen växer med 

nya spelare, är 20 spelare i laget nu. 
- PF 14/15 – Alexander Eklund – Sammandrag i januari. Går bra men är stundtals tunt på träningar 
- P11-13 – Erik Jakobsson.  – Tunt med deltagare. 
- F 11/13 – Tommy Blichfeldt. Sammandrag i Jönköping - ska till Katrineholm på cup i vår. 
- F09/10 –  Anders Torgesen. (se kommentar om sammanslagning) 

 
 

 
h. Föreningsförsäljning 

 
 

i. Övrigt 
- Planering för föreningsförsäljning (del 2) 
- Revidering av stadgar och styrdokument. Inget akut behov generellt men beslutades att ta fram utkast på avsnitt avseende hantering av 

lagkassor.  
- Vid nästa styrelsemöte bör styrelsen planera för årsmöte 
- Har vi styrelsemedlemmar som vi lämna sitt uppdrag ? (Alex sammanställa) 
- Respektive ansvarig bör se över rutin för kontroll av RHK mail 
- Sammanslagning NKIK 

Det är tunt med spelare på sikt i äldsta flicklaget (17 st) var 23 inför i år. Tanken är att ha 2 lag. Det är svårt att värva från andra klubbar (och 
förbundet säger nej). Ledarna har haft funderingar på hur man ska hantera det inför nästa år och haft möten med representanter från NKIK. 
Tränarna kommunicerade initialt om en ev.  sammanslagning/samarbete med NKIK och det hölls ett möte kring detta där även RHK 
ordförande var medbjuden. En tanke var att spelarna går över till NKIK då de har en bättre åldersstruktur och eventuellt diskuterades andra 
förslag. Kommunikation om detta har gått ut till föräldrar. Det verkar som att planen nu är att spelarna i laget kommer att gå över till NKIK. 
Styrelsen har i princip ej mandat att förhindra detta men vill däremot uppmuntra ledarna och laget att stanna i RHK. Vidare uppmuntrar 
styrelsen ledarna att förankra pågående diskussioner med föräldrarna i det berörda laget. 
 



Domaransvarig lyfte frågan hur vi säkerställer vi att domare är kvar i RHK. Om de blir medlemmar i NKIK behöver vi säkerställa att vi 
behåller domarna. 
 
  

6. Att göra innan nästa möte. 
- Översyn över styrelsemedlemmars mandatperiod (Alex) 
- Uppföljning sammanslagning NKIK 
- Föreningsförsäljning del 2 
- Revidering styrdokument – lagkassor 
- Inköpsgenomgång 
- Färdigställa genomgång belastningsregister 
 
 

7. Nästa möte. 
2025-03-12 
Kl 18-20 
 

8. Mötets avslutande 

  

 

 

 

Alexander Eklund – Sekreterare       Magnus Eklund - Justerare  
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